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SAMMANFATTNING AV STYRELSEMÖTE NR 15 

 

2022-02-08, kl 20.00-21.00 Teams 

Umeå Gymnastikförening 

Organisationsnummer 894 000-7407 

 

Närvarande: Christoffer Granvik, Erica Lagerqvist, Göran Caspersson, Jessica Lundström, Lisa 

Lundin, Stefan Lundin, Linda Strand 

Frånvarande: Elisabeth Lundell 

Adjungerade: Jenny Hörnström 

 

På möte nr 15 togs beslut om att ansöka om att få arrangera SM i truppgymnastik, kvinnlig artistisk 

gymnastik och manlig artistisk gymnastik i Umeå under SM-veckan 2023. 

 

 
SAMMANFATTNING AV STYRELSEMÖTE NR 16 

2022-03-01, kl 18.30-20.30 Teams 

Umeå Gymnastikförening 

Organisationsnummer 894 000-7407 

 

Närvarande: Erica Lagerqvist, Elisabeth Lundell, Göran Caspersson, Lisa Lundin, Stefan Lundin, 

Jessica Lundström 

Frånvarande: Christoffer Granvik, Linda Strand 

Adjungerade: Jenny Hörnström 

 

1) Mötets öppnande 

Lisa öppnade mötet kl. 18.34 

  
2) Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

3) Val av justerare 

Erica Lagerqvist valdes att justera protokollet 

 

4) Föregående mötesprotokoll 

Lisa redogjorde för styrelsemöte nr14 

 

5) Ekonomi 

Vi diskuterade de ekonomiska förutsättningarna för 2022. Vi behöver få igång fler grupper i BU-

sektionen. Under våren 2022 kommer styrelsen att se över arvodesnivån och nivån på 

träningsavgifterna. Träningsavgifterna bör anpassas efter vad gymnasten kostar för föreningen. 

Förslag på budget tas fram till årsmötet. 
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6) Rapporter 

a) Gymmix – haft möte via teams den 6 februari. De har några nya ledare på gång som var 
instruktörer i Korpen tidigare. Diskuterade bla fördelning av arbetsuppgifter inom 

sektionen, sommarträning och flera idéer kom fram på hur vi kan synas och fira att 

föreningen fyller 90 år. 

b) BU– nu har alla grupper kommit i gång inklusive familjegympagrupperna. Totalt är det 31 

grupper. Det skulle behövas någon fler basgrupp till hösten och det finns underlag för fler 

barngrupper typ Bamsegympa för det minsta om vi kan hitta ledare och lokaler. 

c) KvAG: En ny tävlingsförberedande grupp, Angeliterna, med tjejer i åldern 10-11 på steg 3-

4 har startat den här terminen. Maja Rhodin har varit med på landslagets första läger med 

fystester. Utöver junior- och seniorlandslagsgymnaster deltog fem gymnaster som är nära 

landslagsnivå. Domarutbildningar på steg 1 och 2 och ledarutbildning på steg 3 har varit.  

d) MAG: Tränar på. 

e) Trupp: Vi har nyss gjort klart vår verksamhetsberättelse för 2021 och verksamhetsplan för 

2022. Flera grupper ska tävla i Truppslaget i Sävar i slutet av mars. Fler ledare har gått 

utbildning, Trupp A och Trupp Redskap B. 

f) Kansli: Ser över fördelning av arbetsuppgifter. Planerar sportlovsläger.  
 

7) Skrivelse till Umeå Fritid och Äldrenämnden 

Lisa har skickat in en skrivelse till Umeå Fritid och Äldrenämnden med anledning att kommunen 

erbjuder gratis cirkelträning för seniorer i stället för att samarbeta med befintliga ideella föreningar 

som har verksamhet för den här åldersgruppen. Föreningen skickade in en skrivelse i december 

2019 som vi aldrig fick någon respons på. Nu har vi fått bekräftat att skrivelsen är mottagen och 

att det ska återkoppla när den har varit uppe för diskussion. 

 

8) Sommarträning inom Gymmix 

Beslut: Att medlemmar i Gymmix kan välja att betala full avgift 700 kr eller en reducerad avgift 

500 kr för VT 2022 om vi inte kan dra igång verksamheten som vanligt under vecka 5. 

Vattenträning hanteras som vanligt som en egen grupp och kommer att kosta 800 kr för VT 2022. 

 

9) Årsmöte den 24 mars kl 18.30 

Dag och tid är spikad. Eftersom restriktionerna är släppta så planerar vi för ett fysiskt möte på 

UGF-hallen. Om omständigheterna skulle ändras gör vi om det till ett digitalt möte. 

 

10)  Verksamhetsberättelse och Verksamhetsplan 

Lisa har skickat ut förslag på verksamhetsberättelse och verksamhetsplan för föreningen samt 

sektionerna till styrelsen för påtitt. 

 

11)  UGF-hallen, arbete mot egen hall 

Vi har skickat in en skrivelse för att få förlängt utökat bidrag för UGF-hallen. Väntar på 

återkoppling från Umeå kommun. 

 

12)  Umeå GF 90 år 
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Styrelsen har bestämt sig för ett av de förslag som tagits fram på jubileumslogga men önskar några 

små justeringar av vår designer innan vi tar den i bruk. Återkoppling sker via mejl inom styrelsen 
efter justering. 

Vidare tänker styrelsen att vi tar fram en träningströja jubileumsloggan till våra ledare. Jenny och 

Carro får i uppdrag att titta på detta och ta fram förslag. 

 

Vi ska även börja planera för en jubileumsuppvisning till hösten. Jenny kollar med Umeå fritid om 

alternativa datum. 

 

Gymmix vill visa upp sig i Studio 400 på torget. Studio 400 är något som vi även kan använda för 

att visa upp fler delar av föreningen. 

 

13) Övriga frågor 

Ska vi göra ett studiebesök inför SM-veckan 2023? Det finns möjlighet att besöka SM i 

truppgymnastik i maj och SM-veckan 2022 i juni. 

Styrelsen ser över möjligheterna med studiebesök på ffa SM-veckan. Beslut om detta fattas efter 

det vi får besked om vi tilldelas SM 2023. 

 

14) Nästa möte  

Årsmöte och konstituerande möte 24 mars kl18.30 

 

 


